



**Austrian Garden**  
Hotel & Restaurant  
— THE BEST OF AUSTRIAN & THAI HOSPITALITY —

## **WICHTIGE INFORMATION ZUR EINREISE IN THAILAND**

## **IMPORTANT INFORMATION ON ENTERING THAILAND**

Für Einreisen nach Thailand ab dem 01.05.2025 wird die „TDAC“ Arrival Card eingeführt. Unabhängig von der Einreiseart (Land/Schiff/Luft) muss die „TDAC“ drei Tage von Einreise von allen ausländischen Staatsbürgern online beantragt werden.



Gehen Sie auf die Homepage <https://tdac.immigration.go.th> und wählen Sie „ARRIVAL CARD“ aus. Alternativ können Sie auch den QR-Code scannen.

Uploaden Sie ein deutliches Foto Ihres Reisepasses oder geben Sie Ihre Passdaten manuell ein. Unter anderem müssen auch Reiseinformationen (Flüge/Hoteladresse etc.) und einige persönliche Informationen eingegeben werden.

Nach Eingabe aller Daten können Sie Ihre „TDAC“ nun downloaden oder erhalten sie per Mail.

The "TDAC" Arrival Card will be introduced for entries into Thailand starting May 1, 2025. Regardless of the method of entry (land/sea/air), all foreign nationals must apply for the "TDAC" online three days before arrival.



Go to the website <https://tdac.immigration.go.th> and select "ARRIVAL CARD." Alternatively, you can scan the QR code.

Upload a clear photo of your passport or enter your passport details manually. You will also need to enter travel information (flights/hotel address, etc.) and some personal information.

After entering all the information, you can download your "TDAC" or receive it by email.